
 
 

DAGSORDEN TIL MØDET I FÆLLESBESTYRELSEN FOR MØNSTED SKOLE OG SPARKÆR SDI. 
 

Deltagere: Uds. dato: 26. september 2019 

Forældrerepræsentanter: Jens Malmkvist, Jacob Hansen, 
Katrine Tudborg, Jessica Funk, Jesper Jon Nielsen, Rikke 
Mørup Krogh og Jette Skovgaard Bech 

Møde nr.: 3/10 

 Mødedato: 3. oktober 

Medarbejderrepræsentanter: Steffen Laursen og Malene Bak 
 
Elevrådsrepræsentanter: Mønsted: Jakob og Jonas 
Sparkær: Jennifer og Jonas   
 

Kl. (til-fra): 17.30 – 20.00 

 Sted: Mønsted Skole 
 

 Flemming Wilkens (ref.) Ref. Dato: 

3/10 2019 

 

Afbud: Jakob Busch, Jesper Jon Nielsen, Jessica Funk, 
Jonas (Elevråd Mønsted) 

  

 

Dagsorden: Referat: 

 1.  Nyt fra formanden   

 2.  Nyt fra skolelederen Skolen er tilmeldt Inkluderende læringsmiljøer. Der bliver 
uddannet 5 lærere, som skal fungere som 
resursepersoner.   

Aula kommer til at afløse forældreintra fra uge 43. Der er 
sendt info ud til alle forældre på e-Boks. 

 

 

 3.  Nyt fra elevrådet  Elevrådene er i gang med deres arbejde.  

De finder ønsker til Byrådsdagen. Mønsted har to 
ønsker: Vildmarkssauna og ”leg på stregen” 

På Mønsted har elevrådet haft indflydelse på temaet i 
emneugen. Temaet bliver lande og et alternativt ol. 

 

 

 

 4.  Princip revurderes (højest prioriteret) 

’Forældremøder- og –samtaler’    

Rikke og Katrine laver et udkast til hvordan 

princippet kan revideres. + finder et forslag 

til en skabelon som kan bruges til alle 

principper. 

’Skole-hjem kommunikation’               

Læs, diskutere på møde: bevares, ændres? 

Princippet ’Forældremøder- og –samtaler’ 

Er omskrevet til to nye principper. Disse udkast er blevet 
gennemgået og rettelser/kommentarer skrevet ned. 

Disse rettes til og medbringes i MED-udvalgene. 

 

 

 



Dagsorden: Referat: 

Evt. tilrette tekst, i så fald 1-2 personer 

melder sig til at udforme tekstforslag til 

godkendelse næste gang(e). 

 

2. ’Skole-hjem kommunikation’ 

3. ’Kostpolitikken’ 

4. ’Hovedprincippet: Det bedst til vores børn’ 

5. ’Skolerejse’ 

6. ’Valgfag’ 

  

Vi har vedtaget at nå alle principperne 

igennem på et møde-år (10 x). 

 

 5.  Oplægsholder til fællesmødet mødet i januar 

 

Hvilket foredrag skal bringes i spil? 

(målgruppen er forældre) 

Rasmus´ hjemmeside 

  
Rasmus Alenkær er booket til den 15. januar 

2020 kl. 18.30 

 

Emnet for foredraget er ikke valgt endnu. På 
hjemmesiden findes eksempler på temaer. Der blev 
udvalgt følgende oplæg: 

Den moderne børnetype & de digitale udfordringer 

Foredragsholderen fodres med keywords: Ro, fokus 

Andre keywords sendes til Jens Malmkvist. 

Søren sender datoen ud til forældre og ansatte.  

Hvis man ønsker at ændre rammen. bespisning, 
børnepasning, eller lignede er det muligt at melde sig ind 
i et arbejdsudvalg ved at sende en mail til Jens 
Malmkvist.  

 

 6.  Cykelskuret 

Hvilke tiltag er der lavet  

• Kameraovervågning 

• Skærpet tilsyn 

Der har været hærværk på enkelte cykler.  

Skolen har iværksat ekstra tilsyn.  

Videooptagelser bliver jævnligt gennemset. Men intet er 
set. 

Skolen har betalt reparation af cykler, der er ødelagt. 

Fremadrettet: 

Skolen giver elever, der har brug for at få lappet deres 
cykel, mulighed for at få deres cykel lappet på skolen.  

Dette foregår i skolegården, så det er synligt for alle, at vi 
hjælper hinanden. 

Søren skriver ud til forældrene med de tiltag skolen laver. 

 

 7.  Skolestruktur-debat  Der er kommet svar tilbage fra forskellige politikker. Flere 
forældre har givet udtryk for, at det er godt, at 
bestyrelsen gør noget. 

Referat fra debatmøde omkring skolestruktur. 

Først Havde Per Møller Jensen et oplæg, derefter havde 
skoledirektøren et oplæg, herefter var der en debat: 

Skolebestyrelserne efterspørger følgende: 

 

 

http://www.alenkaer.dk/


Dagsorden: Referat: 

• Procesplan efterspørges 

• Kan vi se andre veje at gå? 

• En kvalitetsdebat efterspørges i forhold, hvilken 
folkeskole Viborg kommune vil tilbyde til 
borgerne. 

• Differentierede modeller skal bringes i spil 

Per Møller Jensen gav udtryk for, at der ikke tages nogen 
beslutning før 2021. 

Politikerne i børne-og unge udvalget er åbne for input. 

Der indkaldes til et ekstra møde, når Søren har modtaget 
det oplæg, der blev fremlagt på dialogmødet. 

 

 8.  Eventuelt Data på Valgfag og eksterne valgfag. Steffen undersøger  

 
 
Godkendelse som referat og beslutninger: 
 

Navn: Underskrift: 

Jens Malmkvist  

Katrine Tudborg  

Jacob Hansen  

Jessica Funk  

Jesper Jon Nielsen  

Rikke Mørup Krogh   

Jette Skovgaard Bech  

Malene Bak  

Steffen Laursen  

  

  

  

  

 


